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GEMEENTERAADSFRACTIE BORNEM 

 

 

      Bornem, 29 januari 2018 
 
 
Ter attentie van de voorzitter van de gemeenteraad van Bornem 
 
 
Onderwerp: Gemeenteraad dd. 06/02/2018 – indiening aanvullend agendapunt 
 
 
Geachte voorzitter, 
 
 
Betreft: Toetreding Statiegeldalliantie 
 
Tegen het sluikstorten hebben we in Bornem de afgelopen maanden een aantal maatregelen 
genomen, maar ook in de strijd tegen zwerfvuil moeten we dringend een tandje bijsteken. Alle 
sensibiliseringscampagnes tegen zwerfvuil van de afgelopen jaren ten spijt, zien we dat het aantal 
blikjes en flesjes langs de straatkant en in de bermen niet vermindert. In sommige straten kunnen de 
groene meters en peters maandelijks verschillende PMD-zakken vullen. Niet alleen zorgt het 
zwerfvuil voor een grote maatschappelijke kost voor lokale besturen (en dus voor de 
belastingbetaler), ook bijvoorbeeld vee kan zich kwetsen aan de scherpe blikjes in weiden en velden.  
 
Met de invoering van statiegeld voor lege PET flesjes en blikjes wil het samenwerkingsverband 
Statiegeldalliantie het zwerfvuil aanpakken. In landen en regio’s waar statiegeld is ingevoerd, zien ze 
recyclagecijfers van PET flesjes en blikjes van meer dan 90 percent. Het aantal gemeenten dat zich bij 
de alliantie aansluit, net zoals verenigingen en bedrijven, stijgt elke week. Ook Bornem moet hierbij 
een duidelijk signaal geven dat we drankverpakkingen in bermen en straatkanten niet langer 
tolereren. Daarom vraagt onze partij dat onze gemeente Bornem, en bij uitbreiding alle andere leden 
van de afvalintercommunale Ivarem, zo snel mogelijk tot de Statiegeldalliantie toetreden. 
 
Mogen wij u verzoeken dit voorstel toe te voegen aan de agenda van de volgende gemeenteraad? 
 
Namens de N-VA fractie, 
Hoogachtend, 
 

 
Kristof Joos 
Fractievoorzitter N-VA 
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